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مدیرعاملقدیمیترینشرکتپخشمحصولاتغذایی،بهداشتیوداروییکشورتشریحکرد:

 بورس، صادرات و برند سازی مهم ترین اهداف پیش روی "به پخش"
شركت به پخش، بيش از نيم قرن سابقه در صنعت پخش دارد 
و از بزرگترين و قديمی ترين، همچنين پر افتخار ترين شركت 
های پخش در خاورميانه است. شركتی كه اين روزها در تمامی 
استان های كشور شعبه دارد، قدمت و از آن مهمتر موفقيت 
هايی كه توانسـته در دسـتيابی به هدف گذاری هايش داشته 
باشد، موجب شد تا گفت و گويی با دكتر "بهروز پورمحمدی"، 
استراتژيست بازار، متخصص در صنعت FMCG و مديرعامل 
اين شـركت داشـته باشـيم تا كمی برای ما از دستاوردهای به 
پخش در سالی كه می گذرد و برنامه ها و تدابيری كه برای سال 

آينده در دستور كار قرار دارد، بگويد. 

چ���ه خبره���ای خوب���ی از به پخش ب���ه عنوان یکی از  � 
قدیمی ترین شرکت های حوزه پخش مواد غذایی، 

شوینده و ... برای مخاطبان دارید؟
در ابتدا باید به این موضوع اش��اره کنم که ش��رکت به پخش 
یکی از زیر مجموعه های ش��رکت توس��عه صنایع بهشهر است 
و مسئولیتی که برعهده دارد؛ شامل بازاریابی، تامین، فروش و 
توزیع است می شود، البته با توجه به رسالتی که بر عهده دارد 
در ابتدای امر می توان آن را شرکت بازاریابی و فروش دانست. 
بر این اس��اس بس��یار خوش��حالم که اعلام کنم در سال جهش 
تولید و کسب و کار، توانسته ایم رسالت خود را در زمینه ارتقاء 
فروش ایفا کنیم، آنچه که به تبع رفاه اجتماعی راه هم به همراه 
خواهد داش��ت.  ضمن اینکه باید بگویم توانس��ته ایم به تمام 
هدف گذاری هایی که در راس��تای آن صاحبان س��هام شرکت 
در س��ال 2۰2۰ بودجه تخصیص داده بودند، دس��ت یابیم، حتی 

موفق شدیم رقمی بالاتر از آن را محقق کنیم.

 � ب���ا ای���ن اوص���اف و ب���ا توج���ه ب���ه اینکه ش���رکت های 
بزرگ مانند به پخش سال مالی خود را براساس سال 
میلادی تعریف و تنظیم می کنند، سال 2020، سال 

موفقیت آمیزی برای شما بوده است؟
بله در سالی که گذشت به عبارتی سال 2۰2۰میلادی، توانستیم، 
شاخص هایی که در زمینه پیشرفت و رشد در نظر گرفته بودیم 
را محقق کنیم. توجه داشته باشید، هولدینگ شرکت به پخش 
دارای هفت شرکت زیر مجموعه است که همه آنها امسال به 

سود دهی رسیده اند.
به طور معمول تمامی ش��رکت های پخش مانند ش��رکت های 
تولیدی سودس��از نیس��تند. به عنوان نمونه ۸۰ درصد کار توزیع 
ما مربوط به محصولات تولیدکنندگان تحت پوشش به پخش 
اس��ت، ش��رکت هایی مانند پاکسان، ساینا، روغن مارگارین، به 
پاک و گلتاش و 2۰ درصد نیز بخش خصوصی مربوط می شود. 
به عبارتی ماموریت و ماهیت شرکت به پخش، عرضه، فروش و 

بازاریابی کالاهای شرکت های تحت پوشش خود است.

بنابراین امسال رشد بسیار خوبی را در بازار فروش  � 
شاهد بوده اید؟

بله، به طور مثال درخصوص شرکت پاکسان که یکی از شرکت 
های بزرگ ش��وینده ما اس��ت، رش��د 2۸ درصدی  رشد فروش 
را داش��تیم، درباره ش��رکت گلتاش  ۱۵ درصد رش��د فروش و در 
شرکت ساینا این رقم ۱۸ درصد بود، همچنین برخی از شرکت 
های ما که زیان ده بودند، هم از زیان در آمدند. توجه داش��ته 
باش��ید، زمانی که صحبت از رش��د فروش داریم، این به معنای 
عرض��ه بیش��تر و فراوان��ی در بازار بوده ک��ه این امر موجب می 
ش��ود، مردم دسترسی بیش��تری و بهتری به کالاهای مختلف 

داشته باشند.

ش���رکت ب���ه پخ���ش خان���واده ب���زرگ دو ه���زار نفری  � 
داشته و به تبع آن تدابیر و هدف گذاری های خاص، 
بزرگ و جدیدی را نیز مد نظر دارد، کمی از این تدابیر 

نو بگویید.
در این خصوص باید بگویم که اگرچه شرکت های پخش چندان 
تن نمی دهند که وارد بازار بورس شوند، اما ما تمامی اقدامات 
برای آماده سازی جهت ورود به بازار سرمایه را انجام داده ایم 

تا سهام این شرکت را در بورس عرضه کنیم.

پس قرار اس���ت وارد بازار س���هام ش���وید، این اقدام  � 
چه زمانی عملیاتی خواهد شد؟

اکنون در حال ارزیابی دارایی ها هس��تیم و براین اس��اس پیش 
بینی می شود، در سال آینده این امر محقق شود.

ورود به این بازار تا چه میزان می تواند، به پخش  � 
را در دس���تیابی ب���ه ه���دف گ���ذاری های���ی ک���ه مد نظر 

دارد یاری کند؟
توجه داش��ته باش��ید، بورس معانی مختلف مانند؛ ش��فافیت، در 
اختیار مردم بودن، عرضه س��هام و مش��ارکت همگانی را با خود 
به همراه دارد، به طور قطع هر جا مردم باش��ند، در آن نعمت، 

برک��ت و فراوان��ی وجود دارد. موضوعی که س��هامداران عمده 
ش��رکت هم آن را مدنظر داش��ته اند، ضمن اینکه به پخش این 

پتانسیل و ظرفیت را دارد که وارد بورس شود.

افزایش هزینه ها و نرخ تورم به تبع بر بهای خدمات  � 
و کالاهای���ی ک���ه ش���ما ب���ه ب���ازار عرض���ه م���ی کنید هم 
اثرگذار اس���ت، در این زمینه تعریفی برای مدیریت 
به���ای خدم���ات خود داری���د که مانع از افزایش بیش 

از حد قیمت ها شود؟
شرکت به پخش حدود ۳۰ شعبه در سراسر کشور دارد، همچنین 
حدود ۴۰۰ دستگاه کامیون و کامیونت نیز داریم که ابزار فروش 
ما به ش��مار می روند. تمام کالاهایی که به فروش می رس��د، 
قیمت ش��ان در همه مناطق کش��ور یکس��ان است، به عبارتی 
عرضه کالاها به طور منصفانه در همه اس��تان ها صورت می 
گیرد. توجه داشته باشید یکی از رسالت های شرکت های توزیع 
و پخش این است که به شکل عادلانه در سراسر ایران کالاها 
را به دس��ت مردم برس��انند، براین اس��اس آنها می تواند در این 

زمینه یار و یاور دولت و حاکمیت باشند. 
نکته دیگر اینکه کالاهای ما مش��مول قیمت گذاری س��ازمان 
حمایت از مصرف کنندگان بوده و براین اساس نمی توانیم حتی 
ذره ای ب��دون مج��وز قیمت ه��ا را افزایش دهیم. ضمن اینکه 
امس��ال حدود 2۵ درصد از کل فروش��ی که را در س��ال 2۰2۰ 
داشتیم به فروشگاههای زنجیره ای اختصاص دادیم که یکی 
از ب��ازوان عرض��ه کالا ه��ا هس��تند و کالاها را با قیمت خوب و 

تخفیفات مناسب به دست مردم و مشتری می رسانند.

در دس���تیابی ب���ه اه���داف و  � 
ارائ���ه خدم���ات آی���ا تحری���م ها 
برای ش���ما مش���کل س���از شده 

است؟
همانطور که گفتم امسال، سال بسیار 
خوبی برای ش��رکت به پخش بود، 
هرچن��د که تامین کنندگان ما توجه 
به تحریم های موجود با مشکلاتی 
ب��رای تهیه مواد اولیه مورد نیاز خود 
مواج��ه بودند. با این وجود همکاران 
ما در ش��رکت های تحت پوش��ش 
توس��عه صنایع بهش��هر واقعا خوب 

درخش��یدند و س��عی کردند، با تمام مش��کلاتی که وجود دارد 
کالاهای مورد نیاز مردم را تامین کنند. ما نیز توانس��تیم رش��د 
فروش در بازار را داش��ته باش��یم. توجه داش��ته باشید هر میزان 
عرضه در بازار  بیش��تر باش��د، این امر به معنای فراوانی و رونق 
کسب و کار خواهد بود.                                                                                                                 
ب��ه عبارت��ی اگرچ��ه ما در بعد داخلی کار می کنیم، اما ش��رکت 
های تحت پوشش صنایع توسعه بهشهر به هرشکلی که بود، 
س��عی کردند، مواد اولیه مورد نیاز خود را تامین کنند تا با رش��د 
در ف��روش مواج��ه ش��ویم. به تبع این ام��ر نیز مردم دغدغه ای 

برای تامین کالاهای مختلف نداشتند.

برای عادلانه بودن قیمت ها برنامه یا تدبیری هم  � 
اندیشیده اید؟

ما سعی کرده ایم تا با مدیریت هزینه ها کمترین نرخ افزایش 
را در کالاهای عرضه ش��ده به بازار داش��ته باشیم. علاوه براین 
با توجه به ش��رایط و افزایش هزینه های زندگی تلاش داریم 

تا دس��تمزد ماهیانه کارکنان را به موقع برای آنها واریز کنیم، 
ضمن اینکه در مناسبت های مختلف نیز بسته های کالایی را 

به کارکنان ارائه می کنیم.
علاوه براین س��عی کرده ایم به نحوی فعالیت خود را مدیریت 
کنیم که هزینه مضاعف کمتری به مردم تحمیل شود. البته هر 
گونه افزایش قیمتی طبق مصوبات دولت و سازمان حمایت از 
تولیدکنندگان و مصرف کنندگان خواهد بود و ما تمامی  همه 

مقررات را به طور دقیق   رعایت می کنیم.

بنابراین با تامین مواد اولیه روند ارائه محصولات  � 
به بازار مشکلی مواجه نشد.

درست است، ظرفیت انبارهای ما 2۱ هزارتن است که می توانیم 
کالاها رادر آنها نگه داری کینم، اما به رغم تحریم های ظالمانه 
در حال حاضر انبارهای ما ۳۰ هزار تن کالا را در خود جای داده 
اند که باید به دس��ت مش��تریان برس��انیم بنابراین در این زمینه 

کمبود و نگرانی برای عرضه به بازار وجود ندارد.

نگاه���ی ه���م به حوزه صادرات داش���ته باش���یم، در  � 
این حوزه هم آیا فعالیتی داش���ته اید یا برنامه ای را 

در دستور کار دارید؟
فعالیت ما ش��امل حوزه داخلی اس��ت، البته به فکر صادرات نیز 
هس��تیم و براین اس��اس امسال برای نخستین بارموفق شدیم 
ح��دود چه��ار ت��ا پنج میلیارد تومان ت��ن ماهی به ونزوئلا صادر 
کنی��م. البت��ه در تهی��ه و تدارک هس��تیم که ماکارونی و س��ایر 
کنس��رویجات را نیز صادر کنیم. تخصص ما توزیع فروش در 
داخل ایران اس��ت، ام��ا نیم نگاهی 
نیز به صادرات داریم. البته ش��رکت 
های تحت پوش��ش توس��عه صنایع 
بهش��هر صادرات موفق فراوانی به 

کشورهای همجوار دارند.

جدا از ونزوئلا بحث صادرات  � 
ب���ه س���ایر کش���ورها را نی���ز در 

دستور کار خود دارید؟
بله ما برای صادرات به کش��ورهای 
ع��راق، افغانس��تان، آذربایج��ان و 
ارمنس��تان را نیز هدف گذاری کرده 
ایم و مدنظر داریم که در سال آینده 

به این کشورها صادرات داشته باشیم.

کم���ی ب���ه س���راغ بح���ث داغ این روزه���ا و اثرگذاری  � 
پاندم���ی کووی���د19 ب���ر کس���ب و کاره���ا برویم، در این 
ش���رایط آیا ش���یوع کرونا ویروس جدید بر روند کاری 

شما نیز تاثیری داشته است؟
ما س��ال بس��یار موفقی داش��تیم و همه کارکنان برای موفقیت 
شرکت تلاش کردند و از جان مایه گذاشتند.  به اعتقاد من بعد 
از کادر پزشکی مظلوم ترین قشری که اسمی از آنها برده نمی 
ش��ود، ویزیتورهای ش��رکت پخش البته به طور عام هستند که 

در عرصه فروش کار می کنند.
در این ش��رایط ۱۰2 نفر از ویزیتورهای ش��رکت به پخش نیز 
مبتلا به کرونا شدند. از سوی دیگر از اسفندماه که این بیماری 
شایع شد و در فروردین ماه نیز محدودیت های برای آمد و شد، 
همچنین کاهش ساعت فعالیت اصناف از سوی ستاد ملی کرونا 
لحاظ شد، این امر بر کسب و کار ما نیز اثر گذار بود، همچنین 

در آذرماه گذش��ته که پایان س��ال مالی ش��رکت بود نیز دو هفته 
تعطیلی در قالب تدابیر مقابله ای با کرونا ویروس جدید داشتیم، 

اما به هر حال با تمام این موارد توانستیم موفق باشیم.
البته کرونا بسیاری از فرصت های فروش ما را گرفت، به طور 
مثال کارکنان مبتلا که به تعداد آنها اشاره شد هر کدام به مدت 
یک ماه برای بهبودی به اس��تراحت رفته یا بس��تری ش��دند که 
این امر فرصت های فروش را نیز از ما گرفت. علاوه براین در 
اوایل ش��روع اپیدمی مذکور مغازه داران ویزیتورها را به داخل 
مغ��ازه راه نم��ی دادند و کارکنان ما مجبور بودند از بیرون مغازه 
ه��ا و ب��ا فاصله س��فارش بگیرند. به هر صورت فضای کس��ب 
و کار ب��ه می��زان زی��ادی تغییر کرد، س��اعات کار مغازده دارن، 
سوپرمارکت ها کاهش یافت ضمن اینکه مردم نیز تردد کمتری 

برای خرید داشتند.

مقداری از فضای کسب و کار دور شویم، در شرایط  � 
کنون���ی ب���ا توج���ه ب���ه ض���رورت رعای���ت پروت���کل های 

بهداشتی شما نیز تدابیری را مد نظر گرفته اید؟
بله ما با هدف تشویق برای رعایت بیشتر پروتکل های بهداشتی 
در ش��رکت به همکارانمان اعلام کرده ایم، اگر تا ش��ب عید با 
رعایت دقیق دستورالعمل ها خود و خانواده را از ابتلا به کرونا 
مصون دارند، در پایان سال جاری به آنها هدیه ای داده خواهد 
ش��د. در داخل مجموعه نیز تاکید زیادی بر رعایت پروتکل ها 
داشته ایم، به عنوان نمونه سالن غذا خوری را تعطیل و ساعت 
کارکنان را نیز کاهش داده ایم. به هر حال در این جنگ کرونایی 
هم موفق ش��دیم که خارج از ش��عار کرونا را شکس��ت دهیم و در 

این شرایط به کسب و کار رونق دهیم.

جدا از بورس که به آن اشاره کردید، چه برنامه های  � 
جدیدی را برای سال آینده مدنظر دارید؟

مسائلی مانند اصلاح فرایند ها، تاسیس واحد تحقیق و توسعه 
)R & D (، همچنین راه اندازی فروش��گاه اینترنتی به عبارتی 
تجارت الکترونیک )E-Commerce( را مد نظر قرار دادیم و  

این امکان را برای مصرف کنندگان ایجاد کردیم.
ضمن اینکه برای نخستین بار گفتیم که چرا شرکت های توزیع 
و پخ��ش مانن��د ما نتوانند صاح��ب برند بوده و کالا تولید کنند. 
اداره ش��رکت های پخش بس��یار پر هزینه اس��ت، بر این اساس 
یکی از راهکارهایی که توصیه می ش��ود تا دچار زیان و ضرر 

نشوند، این است که صاحب برند شوند.
بنابراین ما کار برندس��ازی را از س��ال گذش��ته ش��روع کردیم و 
چند کالا در حوزه مواد غذایی را برای تولید هدف گرفتیم. تن 
ماهی، کنسرو لوبیا، ماکارانی و رب کالاهایی هستند که با برند 
صرفه آنها را تولید کرده ایم. این اقدام البته کاملا به شیوه برون 

سپاری صورت گرفته است.
در کنار موارد عنوان ش��ده فراخوانی از اس��تارت آپ ها داش��ته 
ایم، همچنین اتاق فکری را در شرکت مدت یکسال است که 
تش��کیل داده ایم. جلس��ات آن به طور مرتب برگزای می ش��ود 
و در آن مش��اورانی از اس��اتید دانشگاه در حوزه های اقتصادی، 

مدیران و کارکنان به پخش حضور دارند.
کار برند بوک، برندها را در حال انجام هستیم، همچنین برنامه 
ه��ای وی��ژه دیگ��ری را نیز در س��ال جدید  در دس��تور کار خود 

داریم.

پس برند جدیدی را راهی بازار کرده اید؟ � 
داشتن برند برای یک شرکت پخش ارزش افزوده و دارایی قابل 
توجهی اس��ت که در قیمت گذاری س��هامش در بورس بس��یار 
اثرگذار اس��ت. به طور قطع با توجه به ش��بکه توزیع، فروش و 
بازاریاب��ی بزرگ��ی ک��ه داریم، می توانیم روی برندی که متعلق 

به ما است بیشتر کار کنیم.

ب���ه ط���ور قط���ع این اقدام���ات می تواند فروش را نیز  � 
به میزان قابل توجهی افزایش دهد.

امس��ال ب��رای اولی��ن بار در ش��رکت به پخش به فروش س��ه 
ه��زارو ۱۰۰ میلی��ارد تومانی از زمان تاس��یس تاکنون  دس��ت 
یافتیم، در بازه زمانی حدود ۶۰ س��ال گذش��ته که این ش��رکت 
تاس��یس ش��ده است، رقم مذکور موفقیت بزرگ و قابل توجهی 
اس��ت. براین اس��اس آرزو داریم که در س��ال آینده نیز این رقم 
را افزای��ش دهی��م. امیدواری��م بتوانیم به رک��ورد فروش چهار 
هزار میلیارد تومانی در س��ال 2۰2۱ برس��یم. این هدف گذاری 
موجب خواهد ش��د تا عرضه نیز بیش��تر ش��ود، وقتی عرضه و 
 فراوانی افزایش یابد،  قیمت ها به طور قطع رقابتی خواهد شد
و به تبع کالاها به خوبی در دسترس مردم قرار خواهد گرفت.
اش��اره ب��ه ای��ن موض��وع ض��رورت دارد ک��ه ما تنها ش��رکت 
 توزی��ع م��واد غذای��ی و مواد ش��وینده - بهداش��تی هس��تیم.
 ش��رکت های بزرگی مانند پخش البرز و قاس��م، دارو هم می 
فروش��ند درصورتی که در ش��رکت به پخش ما بخش مجزایی 

برای دارو داریم.

اخبار كوتاه

گفت وگو

دو معاون وزیر راه تغییر کردند
وزی��ر راه و شهرس��ازی دی��روز دو ت��ن از معاون��ان خود در حوزه 
ساختمان شامل معاونت سازمان ملی زمین و مسکن و سازمان 

مجری ساختمانها و تاسیسات دولتی را تغییر داد. 
روز گذشته طی مراسمی در وزارت راه و شهرسازی، احمد اصغری 
مهرآبادی � قائم مقام سابق وزیر در امور مسکن مهر � به جای 
علی نبیان به سازمان ملی زمین و مسکن منصوب شد. مهرآبادی 
تا قبل از سال ۱۳۹2 نیز مدیرعامل سازمان ملی زمین و مسکن 
بود.همچنین علی نبیان به جای محمدجعفر علیزاده به سازمان 

مجری ساختمانها و تاسیسات دولتی و عمومی رفت.
در این مراسم که در جلسه شورای معاونان وزارت راه و شهرسازی 
با حضور محمد اس��لامی، وزیر برگزار ش��د، محمدجعفر علیزاده 
با اش��اره به ۳۱ س��ال خدمت در دولت و ۱۱ س��ال در وزارت راه و 
شهرسازی به عنوان مدیرعامل سازمان مجری گفت: در دوران 
خدمت در س��ازمان مجری س��اختمان ها و تاسیسات عمومی و 

دولتی بیش از ۱۰۴ بیمارستان بزرگ تکمیل و افتتاح شد.
محمد اس��لامی � وزیر راه و شهرس��ازی � نیز بیان کرد: بهترین 
رکورد سازمان مجری ساختمان ها و تاسیسات عمومی و دولتی 

در احداث بیمارستان ها را علیزاده به نام خود ثبت کرد.
وی موضوع مهم وزارت راه و شهرس��ازی را در ش��رایط کنونی 
کش��ور، موضوع مرتبط با زمین و مس��کن برش��مرد و با  اعلام 
اینکه وزارت راه و شهرسازی در خصوص تولید مسکن، تعهدات 
سنگینی برعهده دارد، خاطرنشان کرد: وزارت راه و شهرسازی 
تعهد کرده است تا مسکن مهر را حداکثر تا پایان امسال به اتمام 
برساند که این مهم، باید محقق شود. اسلامی گفت: از مهندس 
مهرآبادی که پیشکس��وت طرح مس��کن مهر هستند خواستم تا 
مدیرعامل سازمان ملی زمین و مسکن باشد و کل فرایند مسکن 
مهر و طرح اقدام ملی مس��کن را در تعامل با معاونت مس��کن و 
ساختمان به سهولت و روانی جلو ببرد. همچنین علی نبیان که به 
سمت مدیرعاملی سازمان مجری ساختمانها و تاسیسات عمومی 
و دولتی منصوب شد اظهار کرد: حدود دو سالی که در سازمان ملی 
زمین و مسکن مسئولیت داشتم بالغ بر ۱۱۶ هزار واحد مسکن 
مهر تحویل ش��د. گفتنی اس��ت اوایل آذرماه امسال محمدجعفر 

علیزاده در یک تصادف رانندگی دچار مصدومیت شد.
احمد مهرآبادی که هم اکنون مدیرعامل س��ازمان ملی زمین و 
مس��کن ش��ده در هر دو دولت احمدی نژاد و روحانی در وزارت 
راه و شهرسازی حضور داشته است. او سوم مهرماه ۱۳۹2 طی 
حکمی از س��وی عباس آخوندی، وزیر س��ابق راه و شهرس��ازی، 
قائم مقام وزیر راه و شهرسازی در امور مسکن مهر شد. پیش از 

آن هم مدیرعامل سازمان ملی زمین و مسکن بود.

چرا عوارض آزادراه ها افزایش یافت؟ 
مدی��ر کل دفت��ر نظارت بر بهره برداری از آزادراه های س��ازمان 
راه��داری و حمل ونق��ل جاده ای کش��ور  علت افزایش عوارض 
آزادراهی را در ۱۹ آزادراه مش��ارکتی بازگش��ت سرمایه سریعتر و 
حفظ کیفیت آزادراه های کشور دانست و گفت: به زودی و تا پایان 
امس��ال سیستم دریافت عوارض آزادراه های کشور الکترونیکی 
می ش��ود تا به این دو هدف مذکور کمک کرده و از س��وی دیگر 
مصوبه س��تاد ملی مقابله با کرونا را مبنی بر الکترونیکی ش��دن 

عوارض آزادراهی را اجرایی کرده باشیم. 
محمد پورتیموری اظهار کرد: تغییر نرخ   در آزادراه های کش��ور 
چند معیار و پارامتر دارد. یکی از آن ها استهلاک سرمایه صورت 
گرفته است. برای هر آزادراهی دوره بازگشت سرمایه  مشخصی 
در نظر گرفته ش��ده که به صورت متوس��ط حدود 2۰ تا 2۵ س��ال 
است اما در برخی از این مسیرها، وزارت راه و شهرسازی در ابتدای 
بهره برداری تصمیم گرفت با نرخی پایین تر شروع شود و به همین 
دلیل دوره بازگش��ت س��رمایه طولانی تر شد و به همین دلیل در 
افزایش نرخ های اخیر درصد بیشتری برای آن ها اعمال شد. وی 
افزود: در چنین شرایطی طولانی تر شدن دوره بازگشت سرمایه، 
س��رمایه گذاری را در ی��ک آزادراه غی��ر اقتصادی می کند. نکته 
دیگر این است که معمولا هزینه های نگهداری از آزادراه تقریبا 
۱۵ درصد درآمدهای آن آزادراه اس��ت و با توجه به نرخ عوارض 
پایین در این آزادراه ها و تردد کم در ایام کرونا س��رمایه گذاران 
نمی توانند هزینه بیش��تری روی مس��یر مورد نظر انجام دهند و 
در نتیجه کیفیت آزادراه پایین می آید.  مدیر کل دفتر نظارت بر 
بهره برداری از آزادراه های سازمان راهداری و حمل ونقل جاده ای 
کشور ادامه داد: در شرایطی که درآمدهای یک آزادراه 2۰ درصد 
افزایش یافته اما هزینه های نگهداری آن چهار برابر شده است، 

نمی توان به بهبود کیفیت آن مسیر توجه کرد. 

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

 برابر رای صادره هیات موضوع تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رس��می مس��تقر در واحد ثبتی آبادان تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی محرز گردیده 
اس��ت. لذا مش��خصات متقاضی املاک مورد تقاضا به ش��رح زیر به منظور اطلاع عموم در دو 
نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت 
متقاضی اعتراض داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به اداره ثبت اس��ناد و املاک محل تس��لیم و پس از اخذ رس��ید ظرف مدت یک ماه از 

تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم نمایید. 
)سیدمهدی علی کوثری فرزند سیدابراهیم ششدانگ یکباب ساختمان مسکونی واقع خیابان 
اروسیه- کوی کارگر، پست فروشگاه سیدارزونی به مساحت ۷۳/۶2 مترمربع خریداری شده 
از مالک رس��می محمدپور دراوی طبق رای ش��ماره ۱۳۹۸۶۰۳۱۷۰۰۳۰۰۱2۴۹ قس��متی از 

پلاک ۱/22۵۰ واقع در بخش 2 آبادان(
بدیه��ی اس��ت در ص��ورت انقض��ای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات س��ند 

مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۳۹۹/۰۹/۳۰ تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۳۹۹/۱۰/۱۵

سرپرست ثبت اسناد و املاک آبادان جودکی  
--------------------------

اخطاریه
آق��ای حس��ین بی��ات فرزن��د یوس��ف مجهول المکان همس��ر ش��ما برابر دادنامه ش��ماره 

۹۹۰۹۹۷2۶۶۷۳۰۱۷۱۶ ش��عبه ۵ دادگاه ملارد با بذل تنصیف و 2۰۰ عدد س��که تقاضای 
ثبت طلاق نموده اس��ت لذا لازم اس��ت ظرف مدت یک هفته پس از انتش��ار آگهی در این 
دفترخانه به آدرس ملارد مارلیک خ دکتر حس��ابی نبش کوچه پرهام پ 2۴۱ دفتر طلاق ۳ 
ملارد حاضر شوید در غیر اینصورت طبق مقررات اقدام خواهد شد و اعتراض بعدی مسموع 

نخواهد شد. سردفتر ازدواج ۱ و طلاق ۳ ملارد-آزادی
م الف ۱۱2۵

------------------------------------------
اجرائیه - شماره پرونده:۱۱۱2/۳/۹۵ -محکوم له

نام و نام خانوادگی:فاطمه خاوری نشانی:ملارد بیدگنه خ بسیج کوچه آذری ها پ ۱  محکوم 
علیه -نام و نام خانوادگی:ناصر حسنی

نشانی:مجهول المکان محکوم به بموجب دادنامه شماره ۴۴2 مورخ ۹۶/۵/۱۱ شورای حل 
اختلاف ملارد شعبه سوم قطعیت حاصل شده است.

محک��وم علی��ه محکوم اس��ت ب��ه پرداخت نفقه زوجه از ۹۵/۸/۱ لغایت پایان س��ال ماهیانه 
۳۶۰/۰۰۰ هزار تومان و از تاریخ ۹۶/۱/۱ لغایت ۹۶/۴/۳۰ زمان صدور حکم ماهیانه ۴۰۵/۰۰۰ 
هزار تومان که جمعا ۳/۴2۰/۰۰۰ س��ه میلیون و چهارصد و بیس��ت هزار تومان می باش��د و 
نفقه فرزندان مش��ترک از تاریخ ثبت دادخواس��ت ۹۵/۱۱/۳ نفقه فرزند مش��ترک 2/۵ س��اله 
فرزان��ه حس��نی از تاری��خ ۹۵/۱۱/۳ هرماه بط��ور جاری ماهیانه 2۵۰/۰۰۰ هزار تومان و نفقه 
فرزاد حسنی ۱۱ ماهه از تاریخ ۹۵/۱۱/۳ ماهیانه بطور جاری هر ماه 2۵۰/۰۰۰ هزار تومان 

به انضمام کلیه هزینه های دادرسی در حق خواهان )محکوم له)
رئیس شعبه سوم شورای حل اختلاف ملارد-بهرامی  م الف ۱۱2۶

 سازمان ثبت اسناد و املاک کشور  
 حوزه ثبت ملک ناحیه یک رشت  -هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي 

و ساختمان هاي فاقد سند رسمي 
  آگه��ي موض��وع م��اده ۳ قان��ون و م��اده ۱۳ آئین نامه قانون تعیی��ن تکلیف وضعیت ثبتي و 
اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي برابر راي شماره ۱۳۹۹۶۰۳۱۸۰۰۱۰۰2۴۰۱ مورخ  
۳۰. ۹. ۹۹ هی��ات موض��وع قان��ون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و س��اختمان هاي فاقد 
س��ند رس��مي مس��تقر در واحد ثبتي حوزه ملک ناحیه یک رشت تصرفات مالکانه بلامعارض 
متقاضی آقای ایرج قاسمی توچائی به شماره شناسنامه ۱۳ کد ملی 2۵۹۴۸۴۹۹۴۴ صادره 
از لشت نشاء  فرزند ابراهیم در ششدانگ یک باب خانه و محوطه به مساحت ۵۷. 2۳۶ متر 
مربع به ش��ماره پلاک فرعی ۱۶۳۳ از پلاک ش��ماره ۱ و ۴2۰ الی ۴۴۹ از اصلی 2۱ واقع در 
بخش ۱۱ گیلان حوزه ثبت ملک ناحیه یک رشت به نام مالک رسمی اولیه ابراهیم قاسمی 
توچائی ، احراز مالکیت متقاضی نس��بت به ملک مورد تقاضا و انتقال ملک از مالک رس��می 
به متقاضی محرز گردیده اس��ت،لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله ۱۵ 
روز آگهي مي شود در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضي اعتراضي 
داشته باشند مي توانند از تاریخ انتشار اولین آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تس��لیم و پس از اخذ رس��ید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تس��لیم اعتراض، دادخواس��ت خود را 
به مراجع قضایي تقدیم نمایند بدیهي اس��ت در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. م الف 2۷۹۸
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۵. ۱۰. ۹۹ تاریخ انتشار نوبت دوم: ۳۰. ۱۰. ۹۹

سیدمحمد فرزانه شال_رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک رشت

 سازمان ثبت اسناد و املاک کشور  
 حوزه ثبت ملک ناحیه یک رش��ت هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي 

و ساختمان هاي فاقد سند رسمي 
 آگهي موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي و اراضي 
و س��اختمان هاي فاقد س��ند رس��مي برابر راي شماره ۱۳۹۹۶۰۳۱۸۰۰۱۰۰2222 مورخ  ۱۴. 
۸. ۹۹ هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و س��اختمان هاي فاقد س��ند 
رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ملک ناحیه یک رشت تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی 
آقای محمدرضا مختار به ش��ماره شناس��نامه ۵۸۵ کد ملی ۰۰۵22۷۷۶۶۶ صادره از تهران 
فرزند ابراهیم در شش��دانگ یک قطعه زمین مش��تمل بر یکباب س��اختمان به مس��احت ۵۶ . 
۱۰۰۱ متر مربع به شماره پلاک فرعی 2۰۱ از پلاک شماره 2۰ از اصلی ۳۱ واقع در بخش 
۹ گیلان حوزه ثبت ملک ناحیه یک رشت به نام مالک رسمی اولیه گل عابدی بسته دیمی ، 
احراز مالکیت متقاضی نسبت به ملک مورد تقاضا و انتقال ملک از مالک رسمی به متقاضی 
مح��رز گردی��ده اس��ت،لذا ب��ه منظور اطلاع عموم مرات��ب در دونوبت به فاصله ۱۵ روز آگهي 
مي شود در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضي اعتراضي داشته باشند 
مي توانند از تاریخ انتش��ار اولین آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تس��لیم و 
پس از اخذ رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع 
قضایي تقدیم نمایند بدیهي اس��ت در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 
طبق مقررات س��ند مالکیت صادر خواهد ش��د. م الف 2۷۹۶ تاریخ انتش��ار نوبت اول: ۱۵. ۱۰. 

۹۹تاریخ انتشار نوبت دوم: ۳۰. ۱۰. ۹۹
سیدمحمد فرزانه شال_رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک رشت

1442 الاولی  جمادی   20    1399 دی   15  دوشنبه 
M o n 4 J a n . 2 0 2 1 8 p a g e 

 يكی از رسالت های 
شركت های توزيع و پخش اين 

است كه به شكل عادلانه در 
سراسر ايران كالاها را به دست 
مردم برسانند، براين اساس 

آنها می تواند در اين زمینه يار و 
ياور دولت و حاكمیت باشند


